
Protokół nr VII

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 13  sierpnia  2024  roku w  sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do 

protokołu – zał. nr 1).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów.

Ad. 1    

Pan Tomasz Klimek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie  dokonał otwarcia sesji, 

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan Tomasz Klimek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany 

porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 19 lipca 2024 roku.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2024 – 2038 – 

projekt nr 50/24,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2024 rok – projekt nr 

51/24,

c) zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach oraz zarządów osiedli 

i przewodniczących zarządów w osiedlach – projekt nr 52/24,

d) zmiany uchwały Nr LII/418/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 14 października 

2021 roku w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na wymianę systemów 

grzewczych w celu ograniczenia emisji zanieczyszczeń powietrza na terenie miasta i gminy 

Staszów  - projekt nr 53/24,

e) wyrażenia zgody na nieodpłatne przyjęcie przez Gminę Staszów nieruchomości 

gruntowej w drodze darowizny – projekt 54/24,

f) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego w drodze przetargu – 
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projekt nr 55/24,

g) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej - projekt nr 56/24.

5. Zamknięcie sesji. 

Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Rada Miejska jednogłośnie zatwierdziła porządek obrad (obecnych było 19 radnych).

  Ad. 3

Radni  nie  mieli  uwag  do  protokołu  nr  VI  z  sesji  z  dnia  19  lipca  2024  roku  i  przyjęli  go 

jednomyślnie (obecnych było 20 radnych).

  Ad. 4 a

Pani  Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2024 – 2038 

– projekt nr 50/24.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr VII/50/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 b

Pani  Henryka  Skowron  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian 

w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2024 rok – projekt nr 51/24.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VII/51/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 c

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów  przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie  zarządzenia  wyborów sołtysów i  rad sołeckich w sołectwach oraz  zarządów osiedli 

i przewodniczących zarządów w osiedlach – projekt nr 52/24.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VII/52/2024
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(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 d

Pani  Ewa Kondek  –  Z-ca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  odczytała  projekt  uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr LII/418/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 14 października 

2021 roku w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na wymianę systemów grzewczych 

w celu ograniczenia emisji zanieczyszczeń powietrza na terenie miasta i gminy Staszów - projekt nr 

53/24.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VII/53/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 e

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji 

i Rolnictwa zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przyjęcie 

przez Gminę Staszów nieruchomości gruntowej w drodze darowizny – projekt 54/24.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VII/54/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 f

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji 

i  Rolnictwa  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  prawa 

użytkowania wieczystego w drodze przetargu – projekt nr 55/24.

Radna  Barbara  Zamożniewicz zapytała  Burmistrza,  z  jakiego  powodu  jest  sprzedawana 

powyższa  nieruchomość,  mając  na  uwadze  zamierzenia  gminy  w  zakresie  utworzenia  na  tych 

terenach centrum przedsiębiorczości. Zapytała, czy ma to związek z rezygnacją z tego projektu. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odpowiedział, iż sprzedaż działki uzależniona 

jest  od sytuacji  finansowej gminy i  w przypadku jej  poprawy nie wyklucza się  odstąpienia od 

sprzedaży. W zakresie powstania inkubatora przedsiębiorczości wyjaśnił, iż obecnie rozważana jest 

kwestia  utworzenia  Centrum  Przedsiębiorczości  na  terenach  starego  dworca  PKP.  Wyjaśnił, 

iż miasto i gmina Staszów od dłuższego czasu zabiega o możliwość przejęcia gruntów od Polskich 

Kolei  Państwowych,  na  których  planowane  jest  zlokalizowanie  Centrum  Przesiadkowego. 

Nadmienił,  iż  czynione  są  starania  o  pozyskanie  środków  na  realizację  tego projektu 

z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego. 
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Nie podjęto dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 18 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr VII/55/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 g

Pani  Agnieszka  Gilbert  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie wyrażenia  zgody  na 

ustanowienie służebności gruntowej - projekt nr 56/24.

Radny  Kryspin  Bednarczyk zapytał,  dlaczego  przebieg  służebności  został  wytyczony  w  tak 

nietypowy sposób. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odpowiedział, iż takie wskazanie służebności 

było omawiane ze stronami i jest dla nich optymalne i korzystne.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Rada Miejska przy 18 głosach za i  2 głosach wstrzymujących się (obecnych było 20 radnych) 

podjęła

Uchwałę Nr VII/56/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 5

Tomasz Klimek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział w sesji, 

po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 13:00 do godz: 13:50.

  
Protokolant:             Przewodniczący

                                   Rady Miejskiej w Staszowie
Aldona Janicka  

     ( - ) Tomasz Klimek
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